
Zpráva o činnosti Jeronýmovy jednoty 
Královéhradeckého seniorátu ČCE 

pro jednání konventu v roce 2024 
 

1. Seniorátní představenstvo JJ 
 
Členové: 
Pavla Krapáčová, předsedkyně seniorátní JJ 
Jiří Pellar, za Seniorátní výbor 
Jiří Pytlík 
 
Představenstvo seniorátní JJ se letos, stejně jako v letech minulých, nesešlo, kontakty jsou 
udržovány prostřednictvím e-mailové komunikace. Technicky sejití ani není možné, protože 
období mezi sbírkou, která se koná do 31.5. a zasedáním seniorátní JJ, které musí proběhnout 
a být administrativně zpracované do 30.6., je příliš krátké a zasedání představenstva tak 
pozbývá smyslu. 
 

2. Výroční seniorátní shromáždění 
 
V r. 2024 se seniorátní shromáždění konalo 17. 6. on-line. Přítomno bylo 9 ze 16 poslanců, 
shromáždění tedy bylo těsně usnášeníschopné. 
 
V letošním roce bylo celkem vybráno 111 650 Kč, zůstatek z r. 2023 činil 18 273,30 Kč. 2/3 
vybraných peněz, tedy 74.433,-- Kč, bylo odesláno do ústředí, k rozdělení v seniorátu bylo 
tedy k dispozici 55 489,97 Kč. 
 
Letos bylo ve sborech vybráno o 5.600,-- Kč méně než v r. 2023. 
 
Seniorátní JJ byla letos předložena 1 žádost o dar – žádost FS v Klášteře nad Dědinou na 
opravu sociálního zázemí v modlitebně v Opočně. Žádost byla na částku 69.000,-- Kč. 
 
Seniorátní shromáždění rozhodovalo, zda žádost Kláštera postoupit do celocírkevního řízení 
nebo uspokojit ze seniorátních prostředků, ale v tom případě pouze částečně. Protože 
v celocírkevním řízení by velmi pravděpodobně Klášter nezískal žádanou částku, ale 
podstatně méně, a protože jakákoliv podpora je pro Klášter přínosnou, seniorátní shromáždilo 
odsouhlasilo podpoření Kláštera částkou 55.000,-- Kč. 
 
Všem členům a členkám sborů, kteří do letošní sbírky Jeronýmovy jednoty přispěli, 
děkujeme. 
 
 
Zpracovala: Pavla Krapáčová 
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